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Vragen van de SP betreffende het niet uittrekken van extra geld voor de thuishulpen. Dit volgens 
art. 33 reglement van orde.

 

Edelachtbare dames en heren, geacht College,


In De Gelderlander van zaterdag 1 september 2018 lezen wij een artikel met als kop: Oude 
IJsselstreek trekt niks extra’s uit voor thuishulp.

In het artikel op pagina 4 van de regio valt te lezen: ,,De gemeente Oude IJsselstreek houdt vast 
aan de eerder gemaakte afspraken van zorgverleners en is niet van plan extra geld te investeren in 
de thuishulpen.” Einde citaat Gelderlander.  “WIJ zijn contractueel overeengekomen eens per jaar 
de tarieven te wijzigen.” Einde citaat gemeente Oude IJsselstreek.


Alle zes andere Achterhoekse gemeenten hebben besloten zorgaanbieders extra geld aan te 
bieden om de huishoudelijke hulpen een hoger salaris te kunnen bieden. De compensatie is nodig 
om goede zorg te kunnen garanderen. Door de nieuwe cao afspraken dreigen sommige 
zorgaanbieders niet meer kostendekkend te kunnen werken, waardoor ze in de financiële 
problemen kunnen komen. Alle andere Achterhoekse gemeenten willen dit voorkomen ook met 
het oog op mogelijke nadelige gevolgen voor hun hulpbehoevende inwoners.


De gemeente Oude IJsselstreek heeft wat de SP betreft een behoorlijk besmet verleden als het 
aan komt op fatsoenlijke beloningen voor de thuishulpen. Regelmatig hebben we aan de bel 
getrokken over uw in onze ogen belachelijke argumentatie. Werkgevers en vakbonden stellen bij 
de presentatie van de nieuwe cao dat gemeenten nu te lage tarieven betalen voor thuishulp en dat 
ze onvoldoende bekend zijn met de nieuwe eisen van de wmo-zorginkoop. Het had U gesierd als 
U nu een lijn getrokken had met alle andere Achterhoekse gemeenten en hiermee een signaal had 
afgegeven aan alle thuishulpen.


Naar aanleiding van de opstelling van de gemeente Oude IJsselstreek in deze hebben wij een 
drietal vragen:


1. Wat is de reden dat U in deze afwijkt van de complete regio? Graag alle voor- en tegens die bij 
het maken deze beslissing een rol hebben gespeeld.

2. Wie is voor deze afweging verantwoordelijk?

3. Is er contact geweest met andere gemeenten, met zorgaanbieders, met vakbonden? Zo ja met 
wie?


Bij voorbaat dank voor de beantwoording


Met vriendelijke groet,


Elja Versteeg, raadslid SP Oude IJsselstreek.

 


